

Dear Unitholder,

Important Notice: Audited Annual Report of First Sentier Investors Umbrella Funds - First Sentier Asian Bridge Fund for the Financial Year Ended 30 June 2023

This letter is important and requires your attention. If you are in doubt as to what action you should take, you should consult your professional adviser.

We are pleased to inform you that the audited annual report of First Sentier Investors Umbrella Funds - First Sentier Asian Bridge Fund for the financial year ended 30 June 2023 is now available online via our website at www.firstsentierinvestors.com*

You may request that a hard copy of the audited annual report be provided to you, free of charge, by contacting our Investor Services Hotline at 2846 7566.



Yours faithfully

For and on behalf of
First Sentier Investors (Hong Kong) Limited

** The Securities and Futures Commission in Hong Kong has not reviewed the contents of the website.*

敬啟者:

重要通知: 首源投資傘子基金-首源亞洲鐵橋基金截至2023年6月30日止財政年度之已審核年終報告

此乃重要函件，敬請垂注。閣下如對應採取的行動有疑問，應尋求專業顧問意見。

我們欣然通知閣下，首源投資傘子基金-首源亞洲鐵橋基金截至2023年6月30日止財政年度之已審核年終報告可透過首源網頁www.firstsentierinvestors.com*查閱及下載。

閣下可致電投資服務熱線 2846 7566，免費索取上述已審核年終報告的印刷本。

此致



代表

首源投資(香港)有限公司

* 本網站內容並未經香港證券及期貨事務監察委員會審閱。